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Knjiga je prvenstveno namijenjena budućim generacijama kako bi shvatili i razumjeli, kako kaže
naš premijer Plenković, zašto smo umjesto lokomotive postali nevažan vagon na sporednom
kolosijeku. Obvezni smo objektivno informirati buduće generacije. Zato knjiga koju pripremam
ima veliki zahtjev – ne manipulirati s čitateljem kako bi mogao slobodno zaključivati. Zato je od
presudne važnosti govoriti putem dokumenata. Ma žalost, buduće će generacije platiti ogromnu
cijenu zbog naše ustrajne nepromišljenosti.      

  

Svaku državu određuje institucionalni okvir koji je rezultat kulturne baštine, dostignuća filozofije i
humanističkih znanosti, te društveno-političkog sustava. Nastajanje i razvoj institucija nije
zakonomjerno. Ono se razlikuje od zemlje do zemlje. Međutim, kada izvanjsko određuje
domaće kao što je to bilo u Lijepoj Našoj samo zato jer nismo znali kuda idemo pojavljuju se
mnogobrojne poteškoće koje rađaju dileme i zebnje. Kako je Lijepa Naša na Balkanu tada su
problemi, bez državničkog vodstva, posebno zabrinjavajući. Upravo nam se je to događalo.
Upravo nam se to događa. Ne promijenimo li se to će nam se događati. Preslika iskustava
drugih, po prirodi stvari, daje drugačija rješenja, obično lošija rješenja. Balkanska kreativnost
izobličuje, karikira, preuzeta rješenja do neshvatljivosti što rezultira njihovom neodrživošću.
Pojedinci postaju svemoćni. Za njih zakoni ne važe. Zapravo su oni zakon. Tako se nismo
odmakli od jednopartijskog sustava i zapravo iako u Ustavu piše mi nismo demokratska zemlja.
Zakoni su pisani za one nevažne koje nazivamo građanima drugogÂ  reda. Upravo njima je
namijenjena ova knjiga.

  

Slobodna, nezavisna i samostalna Lijepa Naša nije postala ono što smo željeli nakon tragičnog
rata. Pobjeda nam je donijela šansu da Hrvatska postane slobodna i demokratska. Imali smo, i
imamo, znatnih potencijala koji su morali osigurati blagostanje svim građanima. Ovako četvrtina
građana živi u bijedi ili će već sutra postati socijalni problem. Živimo od pomoći koju nam je
iskamčio naš premijer Andrej Plenković. Postali smo „Kosovo“ EU koje napuštaju njezini mladi i
najpotentniji građani koji bi morali naslijediti nas stare. Stanje bezakonja je toliko dramatično da
se socijalno i nacionalno osviješteni građani boje da je odlazak mladih konačan poraz
plemenitih nastojanja naših predaka. Što više, nesnosno stanje postavlja pitanje da li su
hrvatski građani sposobni da se sami brinu o svojoj budućnosti. Moje je mišljenje da mogu ali
zato su potrebni mladi i nacionalno svjesni te socijalno osjetljivi mladi i obrazovani ljudi koji su u
stanju pokrenuti promjene. Kao što će se iz prezentirane dokumentacije vidjeti, predstoji duga i
neizvjesna borba. Međutim, u Lijepoj Našoj ništa nije bilo niti dostupno niti lako niti jednostavno.

  

Nastavlja se: Struktura knjige.
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